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اعضای شورای شهر تهران از تبدیل منطقه 
یک به پارکینگ متحرک گلایه کردند. مختاباد 
سیصدوسی ودومین  در  گذشته  روز  صبح 
از  پس  تهران  شهر  شورای  علنی  جلسه 
شورایاری  دبیران  دبیر  گزارش  استماع 
منطقه یک بابیان اینکه متأسفانه شاهد اتفاق 
ساخت وساز معکوس در شهر تهران هستیم، 
گفت: »در همه کشورهای دنیا مرکز شهر 
محل ساخت وسازهای بلندمرتبه است؛ اما 
در تهران شاهد این هستیم که مراکز تجاری 
در اطراف تهران ساخته می شود و مرکز شهر 

هم به مرور به بافت فرسوده بدل می شود.«
رئیس کمیته هنری شورای شهر تهران با اشاره 
به یک مورد ساخت وساز در منطقه یک، ادامه 
داد: »یک برج ساز معروف در حال برج ساختن 
در یک کوچه است و متأسفانه شاهد هستیم که 
هیچ اهمیتی به زندگی مردم نمی دهند به گونه ای 

که شهرداری هم از پس آن برنمی آید.«
ابوالفضل قناعتی، عضو هیئت رئیسه شورای 
شهر تهران هم بابیان اینکه یک برج ساز معروف 
در خیابان عمار در حال ساختن برجی 16 طبقه 
است، گفت: »متأسفانه این برج ساز معروف 30 
درصد مصوبه برج باغ را رعایت نکرده و حتی 

از سطح اشغال هم فراتر رفته است.«
او در مورد ترافیک پروژه های بزرگ تجاری 
در حال ساخت و فعالیت در منطقه یک هم 
گفت: »این پروژه های بزرگ سروته ندارند و 
منطقه یک را به یک پارکینگ متحرک تبدیل 
کرده اند. باید یک جلسه فوق العاده ای در منطقه 
یک برگزار کنیم تا در مورد شرایط این منطقه 

تصمیم نهایی بگیریم.«
همچنین احمد مسجد جامعی بابیان اینکه 
برج هایی که در منطقه یک ساخته شده اند، بدتر 
از موشک های 9 متری صدام حسین است 
که در زمان جنگ در پیکر شهر می خورد، با 
اشاره به وضعیت نامناسب برج سازی در منطقه 

یک گفت: »خاطرات و طبیعت شهر را حراج 
کردیم و این حراج به چه قیمت است؟ شمیران 
به دلیل کوه هایش معروف بود، متأسفانه این 
روزها کارهای عجیب وغریبی در منطقه یک 
انجام می شود به گونه ای که خود شهرداری هم 

مستأصل می شود.«
مسجد جامعی در حین بررسی دستور سوم 
بابیان  هم  تهران  شهر  شورای  امروز  جلسه 
اینکه در حین امدادرسانی به حادثه دیدگان و 
محبوس دیدگان پلاسکو، تعدادی از مغازه های 
اطراف تخریب شدند تا عملیات جست وجو و 
آواربرداری سرعت بگیرد، گفت: »باوجودآنکه 
شهرداری و مسئولان امر به کسبه وعده هایی 
داده و سپس مغازه هایشان را تخریب کردند 
اما باگذشت چندین هفته از حادثه پلاسکو اما 

هنوز این وعده ها عملی نشده است.«
محمد حقانی، عضو دیگر شورای شهر تهران 
هم بابیان اینکه درخواست می شود این تعداد 
باغی که در شمیران باقی مانده است حفظ و 

نگهداری شود، گفت: »مصوبه برج باغ ها مبنای 
آن غیرقانونی است و در اجرا هم چیزی به نام 

برج باغ انجام نمی شود.«
رئیس کمیته محیط زیست شورای شهر تهران 
با اشاره به تخریب باغ الهیه ادامه داد: »من هم 
در شب برفی فیلم قطع درختان در منطقه یک 
را برای شهردار فرستادم که چطور این درختان 

چند ساله قطع می شدند.«
به گفته رئیس کمیته محیط زیست شورای 
اسلامی شهر تهران، مصوبه برج باغ ها هرچند 
با نیت خیر در سال 82 به تصویب رسید اما 

تیشه به ریشه باغ های تهران زده است.
انتقاد به ساخت پل های خیابان  حقانی با 
ارتش گفت: »این پل ها به چه قیمت و برای 
چه ساخته شده است و چه لزومی دارد که این 
پل ها در این منطقه و در شرایطی که مشکلات 
وجود دارد ساخته شود و این پل ها هیچ گونه 

تأثیری نداشته است.«
رئیس کمیته محیط زیست شورای شهر تهران 

ادامه داد: »بنده اعتقاد ندارم که در مدیریت 
کلان شهری پول یک منطقه خرج منطقه  دیگری 
شود چراکه در مناطق مختلف استعدادهای 

فراوانی داریم که باید از آن ها استفاده شود.«
 همچنین اسماعیل دوستی، عضو کمیسیون 
حمل ونقل شورای شهر از تعلل کمیسیون 
نامگذاری شورا در نامگذاری خیابانی به نام 
آیت الله هاشمی رفسنجانی گلایه کرد و گفت: 
»پس از فوت رئیس مجمع تشخیص مصلحت 
نام گذاری خیابانی به نام ایشان با قید دو فوریت 
مورد تصویب قرار گرفت؛ اما باوجود گذشت 
بیش از 40 روز از مرگ آقای هاشمی هنوز 
کمیسیون نام گذاری حتی خیابانی را هم پیشنهاد 
نکرده است. تعلل کمیسیون نام گذاری جای 
سؤال است و امیدواریم هر چه سریع تر این 

نام گذاری انجام شود.«
معصومه آباد رئیس کمیته ایمنی شورای شهر 
تهران در تذکر خود بابیان اینکه مردم خوزستان 
چندین سال است که با تنی خسته از 8 سال جنگ 

تحمیلی با مشکلات ریزودرشت دست وپنجه 
نرم می کنند، گفت: »بااینکه 80 درصد نفت ایران از 
این مناطق استخراج می شود، اما شاهد بی توجهی 

مسئولان امر به این مناطق جنگ زده هستیم.«
رئیس کمیته ایمنی شورای شهر تهران با اشاره 
به بحران گردوغبار در این منطقه ادامه داد: »بخش 
زیادی از نفت خوزستان صرف حل مشکلات 
سایر استان ها می شود و متأسفانه خوزستانی ها 
حتی برای 1700 میلیارد تومان که گفته می شود 
برای بهسازی گردوغبار لازم است نیز از نفت 

بهره نمی برند.«
پیرهادی، عضو هیئت رئیسه شورای شهر 
تهران هم بابیان اینکه خوزستان پاره تن تهران 
است، گفت: »اعضای شورای شهر تهران و 
مدیران شهری اعلام آمادگی کردند که حتی 
برای آرام کردن دل خودمان و انجام وظیفه شرعی 
و انسانی آماده هستند هرگونه اقدام عملی در 

راستای حل این مشکل را انجام دهند.«
کمیسیون  نایب رئیس  کاشانی،  حبیب 
برنامه وبودجه شورای شهر تهران نیز از امضای 
29 نفر از اعضای شورای شهر تهران برای الزام 
شهرداری تهران به کمک مردم خوزستان خبر 
داد و گفت: »پیرو اتفاقات رخ داده در شهر 
خوزستان، صبح سه شنبه اعضای شورای شهر 
تهران طرحی با 29 امضاء آماده کردند که بر 
اساس آن شهرداری ملزم است تا لایحه ای را 
درباره رفع مشکلات زیرساختی خوزستان در 
حوزه آب، برق، تلفن و... برای بررسی به شورا 
بیاورد.« نایب رئیس کمیسیون برنامه وبودجه 
شهرداری  اینکه  بابیان  تهران  شهر  شورای 
تهران بر اساس این طرح شورای شهر تهران 
به موضوع حل منشأ ریزگردها وارد نمی شود، 
چراکه هزینه های سرسام آوری دارد و دولت 
هم مسئول است، ادامه داد: »اعضای شورای 
شهر آماده هستند به عنوان شهروند افتخاری 

خوزستان معرفی شوند.« 

شهرداریازپسبرجسازمعروفبرنمیآید

اعلام آمادگی مدیریت شهری برای کمک به مردم خوزستان
  بهزیستی

رشد 35 درصدی سقط های قانونی
ایسنا:انوشیروان محسنی بندپی، رئیس سازمان بهزیستی کشور در حاشیه 
دیدار با نماینده سازمان جهانی بهداشت WHO در جمع خبرنگاران گفت: 
»طبق هدف گذاری های صورت گرفته تا پایان برنامه ششم توسعه، پوشش 
غربالگری شنوایی سنجی، تنبلی چشم و ... به بیش از 90 درصد خواهد 
رسید این در حالی است که هم اکنون نسبت به سنوات گذشته پیشرفت 
خوبی در حوزه غربالگری ها داشته ایم.« رئیس سازمان بهزیستی کشور به 
سقط های قانونی اشاره کرد و ادامه داد: »در دو سال اخیر نسبت به سنوات 
گذشته سقط های قانونی رشد 35 درصدی داشته اند و این در حالی است 
که این سقط ها به منظور جلوگیری از معلول زایی به صورت قانونی و با 
استفاده از شرع و قانون صورت می گیرند.« به گفته او در سال 94 رشد 
قابل توجهی درباره سقط های قانونی داشتیم به طوری که تعداد آن ها به 1350 
مورد در سال 94 رسید و در سال 95 هم در 9 ماهه اخیر بیش از 1400 سقط 
قانونی در کشور صورت گرفته است. رئیس سازمان بهزیستی کشور گفت: 
»به موجب سامانه ثبت الکترونیکی طلاق، افراد قبل از ورود به دادگاه ها و 
ثبت رسمی دادخواست طلاق و پیش از آنکه بخواهند وارد چرخه وکلا 
شوند از همان ابتدا به چرخه خدمات مددکاری و روانشناسی ورود پیدا 
می کنند و در برای حل منازعات زناشویی آن ها اقدام خواهد شد.« رئیس 
سازمان بهزیستی کشور درباره مراکز ماده 16 هم گفت: »بهزیستی برای قبول 
تصدی مراکز ماده 16 خواسته های کارشناسی را مطرح و بر شیوه دادگاه 
درمان مدار تأکید دارد که در حال حاضر ستاد مبارزه با مواد مخدر تمام 
نقطه نظرهای کارشناسی شده بهزیستی را در این حوزه پذیرفته است.« به 
گفته او طرح دادگاه های درمان مدار در سال آینده به صورت پایلوت در پنج 
استان تهران، قزوین، البرز، سیستان و گیلان آغاز خواهد شد. بر اساس این 
طرح ترک اعتیاد افراد با پیگیری های مددکاری، روانشناسی، روان شناختی 
توأم خواهد شد و در صورت فراهم شدن مقدمات، احتمال آغاز این طرح 

تا قبل از پایان سال جاری وجود دارد.
رئیس سازمان بهزیستی کشور همچنین به طرح جمع آوری کودکان 
کار و خیابان و متکدیان هم اشاره کرد و به این سؤال که آیا کودکان پس 
از جمع آوری و ساماندهی مجددا به خانواده تحویل داده می شوند؟ پاسخ 
داد: »سعی داریم تا بعد از پذیرش کودکان، والدین آن ها را شناسایی کنیم 
و چنانچه از مشکلات مالی آن ها مطمئن شدیم و بر ما روشن شد که این 
خانواده به موجب مشکلات مالی و فقر معیشتی فرزند خود را وارد چرخه 
کار می کند حتما از خانواده حمایت شده و تحت پوشش قرار خواهد گرفت، 
اما چنانچه عوامل دیگری موجب ورود کودک به چرخه کار باشد بررسی 

خواهد شد و با هر یک از عوامل، رفتاری درخور خواهد شد.«
بندپی همچنین گفت که در حال حاضر در حال رایزنی با قوه قضاییه 
هستیم تا چنانچه کودکی بیش از سه بار در طرح های جمع آوری توسط 
بهزیستی پذیرش و شناسایی شد دیگر او را به خانواده تحویل ندهیم بلکه 

او بد سرپرست شناسایی شده و به مراکز شبه خانواده بهزیستی سپرده شود.


